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Aika   keskiviikkona 5.3.2025 klo 17.30 – 19.15 
 

Paikka  Tammenahjon koulun ruokala, Tammialhontie 1 
 
 
 
Osallistujat:  Koivusalo Sanna + puheenjohtaja  

Saarinen Krista + jäsen 
Suominen Olli J.+ jäsen   
Virtanen Kirsi+ jäsen 
Välimaa Mika + jäsen (saapui klo17.45) 
  

  Pennanen Hanna sihteeri  
 
 
muut kutsutut:  
  Maija Leino+ hyvinvointi- ja kehitysjohtaja  
  Niko Kryssi+ tekninen johtaja  
  

 
Käsiteltävät asiat: 

 

1. Vammaisneuvoston tulevaisuus; hyvinvointi- ja kehitysjohtaja Maija Leino. 
 
Keskusteltiin Maskun vammaisneuvoston toiminnasta ja tulevaisuudesta.  
 
Uuden hallintosäännön mukaan hyvinvointi lautakunta antaa esityksen uudesta 
vammaisneuvoston kokoonpanosta kunnanhallitukselle, joka asettaa neuvoston 
kuntalain mukaan. 
Nykyisen neuvoston toimintakausi päättyy 31.5.2025. Kaikki nykyiset jäsenet toivovat 
jatkoa kesäkuussa 2025 aloittavassa vammaisneuvostossa. Lisäksi toivottiin uusia 
jäseniä neuvostoon; edustusta Maskun työkyvyttömyyseläkeläisiltä, 
kehitysvammaisilta ja mielenterveyspuolenyhdistyksestä ollaan itse pyydetty 
mahdollisuutta osallistua vammaisneuvostoon. 
Toimintasääntöä muokataan ja käsitellään seuraavassa kokouksessa. 
Vammaisneuvosto toivoo itselleen budjettia, kuten muillakin vaikuttamistoimielimillä. 
Budjetti tulee huomioida jo talousarviovaiheessa, joten mahdollisuus siihen vasta 
seuraavan talousarvion laadinnan yhteydessä. 
 
Keskustelua myös soveltavasta liikunnasta Maskussa. Koetaan, että toiminta- ja 
liikuntarajoitteiset jäävät osittain kunnan liikunta tarjonnan ulkopuolelle ja 
mahdollisuuksia liikuntaharrastuksiin ei tueta. 
 

 
 



2. Maskun kunnan kiinteistöjen esteettömyystilanne sekä kiinteistöstrategian 
eteneminen, Niko Kryssi.  
 

Tekninen johtaja kertoi Kiinteistöstrategian etenemisestä: 

Toivottiin vammaisneuvostolle tietoa ja mahdollisuutta osallistua suunnitteluun tulevista 
kunnan kiinteistöjen korjauksista ja uudisrakentamisesta.  
Keskustelua kunnan kiinteistöjen esteettömyydestä ja palvelujen saavutettavuudesta, 
ulkoilureiteistä ja niiden esteellisyydestä 

- esteetön uimaranta toivelistalla 
- yksi esteetön leikkikenttä Maskuun (Luukan alueelle?) 
- vaarallinen leikkikenttä Vaihemäentien tien risteyksessä puhutti 
- 20 000€ investointirahaa varattu esteettömyyden kehittämiselle 
- Pääskyrinteen esteettömyys selvittelyssä ramppi liian massiivinen, selvittelyssä 

hissityyppinen ratkaisu.  
 

 
kysyttiin Maskun julkisisita väestönsuojista?  
Ei ole tällä hetkellä. Väestönsuojelu kuuluu pelastustoimelle ja valtiolle. 
 

3. muut mahdolliset asiat: 
  
- toukokuun kokous 7.5. klo 17.00 Askaisten holvi, kutsutaan Pekka Karenmaa 
- taksipyyntöjä tehdessä ei tarvitse enää ilmoittaa henkilötietoja – hieno asia! 
- Uudet nettisivut kunnalle– vammaisneuvoston näkemys toimivuudesta 

(selkokielisyys, näkövammaisten käyttämän lukuohjelman toimivuus) 

 
toimeksi saaneena, 
Hanna Pennanen Hanna 
liikuntakoordinaattori 
 
 


